



الشركة الخليجية لخدمات الإستثمار القابضة (ش.م.ع.ع)

Gulf Investment Services Holding Co. (S.A.O.G)

Dated: 1st March 2020

التاريخ: ١ مارس ٢٠٢٠

الموضوع: عرض استحواذ لنسبة ١٠٠٪ من الشركة التابعة (الخليجية بادر لأسواق المال ش.م.ع.م) مستلم من مؤسسة مالية.

طبقاً لمتطلبات الإفصاح للشركات العامة المدرجة في سوق مسقط للأوراق المالية، نود أن نوضح أننا قد استلمنا عرض استحواذ لنسبة ١٠٠٪ من حصتنا في الشركة التابعة (الخليجية بادر لأسواق المال ش.م.ع.م) من مؤسسة مالية بتاريخ ٢٧ فبراير ٢٠٢٠.

وقد اجتمع مجلس إدارة الشركة بتاريخ ٢٧ فبراير ٢٠٢٠ وقبل من حيث المبدأ عرض الإستحواذ المستلم من المؤسسة المالية. لاتزال القيمة النهائية للصفقة قيد التفاوض مع المستحوز وعند الانتهاء من ذلك سوف يتم الإفصاح عنها للسوق في الوقت المناسب.

يخضع إكمال عملية الاستحواذ لتوقيع مستندات المعاملات الملزمة قانوناً مع المؤسسة المالية المستحوزة المذكورة والحصول على جميع الموافقات اللازمة من الجهات الرسمية.

Subject: Acquisition offer for 100% of our Subsidiary (Gulf Baader Capital Markets SAOC) received from a Financial Institution.

In compliance with the disclosure requirements for the publicly listed companies at Muscat Securities Market, we would like to disclose that we received an acquisition offer for 100% of our shareholding in our Subsidiary (Gulf Baader Capital Markets SAOC) from a Financial Institution on 27 February 2020.

The Board of Directors of the Company met on 27 February 2020 and have in-principle accepted the acquisition offer from the financial institution. The final value of the Deal is still under negotiations with the acquirer and, once finalized, will be disclosed to the Market in the due course.

Completion of the acquisition transaction will be subject to signing of all legally binding transaction documents with the acquiring financial institution and receipt of all necessary regulatory approvals.

Thanks,

Ehab Alexan
Acting Chief Executive Officer



وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير

إيهاب الكسان
الرئيس التنفيذي بالوكالة